
LIONS-PIIRI 107-I RY

TALOUSARVIO KAUDELLE 2023 - 2024 talousarvio toteuma
2023-2024 29.1.2024

TULOT
Säästö edellisiltä vuosilta 4 000,00 0,00
Piiriraha 5 700,00 6 140,00
Arne Ritari-säätiö 1 000,00 330,00
Kirjoituspalkkio LCI:ltä 400,00 0,00
Piirilehti (tukimaksu 3 €/jäs./ilmoitustulot) 3 000,00 2 960,00
LEO-toiminta (sääst. ed. vuodelta) 3 000,00 0,00
Muut tulot 200,00 2 261,56
Ukraina -projekti 0,00 0,00
Nuorisoleiri 2025 (8 €/jäs.) 7 450,00 0,00

24 750,00 11 691,56
KULUT
Hallintokulut 1 500,00 547,18
Kokouskulut 1 500,00 909,25
LC -tarvikkeet (netto) 1 000,00 997,51
Palkitsemiset ja muistamiset 1 500,00 0,00
Koulutus 2 000,00 589,00
Uuden klubin perustaminen 1 000,00 0,00
LEO-toiminta 3 000,00 0,00
Piirilehti 3 000,00 2 300,20
Jäs.hank./markkinointi/muut kulut 2 800,00 1 734,83
Ukraina -projekti 0,00 0,00
Nuorisoleiri 2025 (siirto nuorisoleiritilille) 7 450,00 0,00

24 750,00 7 077,97
tuottojäämä 4 613,59

Nuorisoleiri tulot/kulut laskutus helmi-/maaliskuu 877 lion x 8 € = 7016 €
Ravien liikenteenohjauksesta edelleen tilitys 180,00 €
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I alue, lohko 3, Stig Hedberg: 

- Lohkon kokous oli ti 21.11.2023. Läsnä oli kaikkien lohkon klubien edustajat. 
 
- LC Oulu/Sillat tapaaminen olisi ollut 7.12.2023 Pyhän Luukaan kappelissa, mutta tämä tapaaminen siirtyi 
tämän uuden vuoden puolelle. Olemme Siltojen presidentti Antero Jurvasen kanssa parasta aikaa 
sopimassa uutta ajankohtaa nyt kun vuosi on vaihtunut. 
 
- LC Oulun tapaaminen minulla oli 13.12.2023. Se yhdistettiin LC Oulu/Raatin ja LC Oulun yhteisenä 
pikkujoulutapahtumana Lounaskahvila Kirsikassa. Tilaisuus oli hieno. Laitoinkin siitä LC Oulu/Raatin 
tiedottajan roolissani myös postauksen klubin Facebook-sivulle ja Jukka Isotalo jakoi sen myös I-piirin 
Facebook-sivulle. 
 
- Minulla on sovittu vierailu huomenna ti 9.1.2024 LC Oulu/Hannat klubin luona klo 18.00 ja paikka on 
Paven Arkkitehtitoimisto.  
- Minulla on sovittu vierailu 7.2.2024 LC Oulu/Sarat klubin luona klo 17.00 ja kokouspaikkana on Tuiran 
koulun väistötilat, Koskelassa. Ohjelmassa normaalit klubin kokousasiat ja I-piirin terveiset, kiinan kielen 
oppitunti ja pientä tarjoilua. 
 
- Järjestimme tosi hyvin onnistuneen Auta lasta, auta perhettä -tapahtuman Toppilan K-supermarketissa. 
Saimme 18 laatikollista hyödyllisiä tuotteita ja luovutimme ne Oulun ensi- ja turvakodille. Sovin I-piirin 
viestinnästä vastaavan Hannele Siekkisen kanssa reilu pari viikkoa sitten, että kirjoitan seuraavaan 
maaliskuussa julkaistavaan Tervaleijonaan jutun tästä onnistuneesta aktiviteetista, jotta hyvä asia saa 
julkisuutta ja josko se innostaisi muitakin klubeja toteuttamaan vastaavan tapahtuman. Me LC 
Oulu/Raatissa aiomme toteuttaa myös ainakin yhdessä kohteessa vielä vastaavan tapahtuman.  

- Kävimme myös järjestämässä joulujuhlan Metsolan Kartanossa siellä senioritalossa asuville asukkaille. 
Järjestimme torttu- ja piparikahvit, Laulavat Leijonat joululaulut ja yhteisjoululaulut sekä tiernapojat-
esityksen. Koko tupa oli täynnä eli reilu 80 henkeä. Meidät pyydettiin järjestämään sinne myös kevätjuhla. 

- Em. tapahtumista on klubin Facebook-sivulla postaukset ja jaettu myös piirinkin Facebook-sivulle. 

 



 

 

LOHKON TERVEISET, alue 3, lohko 1, 10.2.2024  

 

LC Sotkamon kevät kausi on seuraavanlainen: 
4/24 teema auƩaminen ja kierräƩäminen yhteistyökumppanin kanssa suunniƩeilla 
24.2 24 Ukrana sodan vuosijuhla - torilla 
30.3.24 Lasten leijonahiihto 
16.324Vuokaƫ hiihto 2024 Heikkilän taukopaikka- perinteinen palveluakƟviteeƫ  
27.1.24 klubi ilta 
13.1.24 ukranaiskeräys  
 
Syksy 2023 
6-5.11.23 Maastohiihdon Suomen Cup lippujen myynƟ- perinteinen akƟviteeƫ 
6.11.23 Ruokalahjoitus ukranalaskeskukseen 
 

LC Kuhmo/Kuhmoniemi  
vieƩää 50 vuosipäivää kevään aikana (tällä hetkellä aikomus 26.4). 
Olisi aikomus kutsua myös Kainuun Clubien edustajia tapahtumaan.  Kunhan järjestelyt saadaan 
selville.  সহ 

 
LC Kajaani Linna: 

- Joulukuu:  
- SinappiprojekƟ n.280 prk sinappia myyƟin. TuoƩo jaetaan nuorisolle 
myöhemmin. 
- Kynƫlöiden sytytys sankarihaudoille 
- Osallistuƫin ambulanssien hankintaprojekƟin 
 
Tammikuu: 
- laskiaisiloƩelun valmistelut ja palaverit yhteistyökumppaneiden kanssa 
 
Helmikuu: 
- LaskiaisiloƩelun valmistelu 
- LaskiaisiloƩelu  11.2.2024 

 
LC Kuhmo/Helenat 

Kevään ”työvoimaa” vievin projekƟ oli presidenƟn vaaleissa vaaliavustajina toimiminen. Olimme 
mukana kaikkina vaalipäivinä sekä 1. eƩä 2. vaalikierroksen aikana ohjaamassa äänestäjiä Kuhmo-
talolla. 
Toinen kaupungin kanssa yhteistyössä oleva kevään projekƟ on digineuvonnan järjestäminen. 
Tarkoituksena on antaa matalan tason henkilökohtaista neuvontaa digipalvelujen käytöstä esim. 
senioreille kirjaston Ɵloissa pari kertaa kuukaudessa. Ensimmäinen kerta, infoƟlaisuus, pideƩy, 
seuraava kokoontuminen helmikuun puolivälissä.  
 
 
 
 

Kainuun Sanomat 8.2.2024 



 

 

 
 
LOHKON TERVEISET, alue 3, lohko 1, 18.11.2023 /ia 

 
Se omituisuus, eƩä syksy on niin kiireistä aikaa, johtunee siitä, eƩä kaikki aloiƩavat kaiken ikään kuin alusta, 
innokkaana ja täynnä tarmoa. MuƩa millään, parhaalla tahdollakaan, sitä aikaa ei näin riitä joka paikkaan – 
onhan syyskausi käytännössä vain syyskuusta marraskuun loppuun. 

Mutta sentään jotain: 

- Aluefoorumi pideƫin syyskuussa Kuhmon kirjastolla varapiirikuvernöörimme Jarin vetämänä. 
ValiteƩavasƟ Ɵlaisuuteen osallistui vain LC Paltamo ja kummatkin Kuhmon klubit. MuƩa keskustelua 
riiƫ. 
 

- Syyskuun viimeisenä päivänä juhliƫin Sotkamossa LC Sotkamo/SapsoƩarien kymmentä 
toimintavuoƩa. Mukana Ɵlaisuudessa oli Sotkamon klubien lisäksi LC Kuhmo/Helenat. OnniƩelujen, 
musiikin ja ruokapöydän nauƟntojen ohessa keskustelimme myös klubien toiminnasta ja esimerkiksi 
keinoista lisätä akƟivisten jäsenten osuuƩa klubeissa. 
 

- Lokakuussa klubeissa olivat vuorossa vuosikokoukset. Lohkon oli tarkoitus kokoontua Sotkamon 
Missio Galleriassa lomien jälkeen eli 9. marraskuuta. Liekö pimeys ollut liian syvää, sillä vain yksi klubi 
ilmoiƩautui. Siksi siirsimme lohkon tapaamisen LC Sotkamo/VuokaƟn järjestämän OktoberfesƟn 
yhteyteen. Tämä pidetään 1. joulukuuta Heikkilän PirƟssä Sotkamossa. Sinne on siis kutsuƩu kaikki 
lohkon klubit. 
 

- Tuomiosunnuntaita edeltävänä perjantaina LC Kuhmo/Kuhmoniemi ja LC Kuhmo/Helenat pitävät 
yhteisen, joulumielisen Ɵlaisuuden. HuomaƩavaa on, eƩä kulƩuuria iltaan tuo KuhmolaisteaƩerin 
Herra Alzheimer, jossa näytelmässä puolet esiintyjistä on helenoita; past president, presidenƫ ja 
viime kauden lohkari.  
 

Ja tässä muutama erillistieto 

- LC Sotkamo: Klubi säilyƩää marraskuussa järjesteƩävän Suomen Cup sekä keväƩalvella 
matalankynnyksen hiihtotapahtuman- Lion lastenhiihto. Lisäksi helmikuussa, 24.2.24, akƟviteeƫ - 
Rauhan asialla rauhan puolesta. Tapahtuma on klubin kehiƩämä sodan vuosijuhla yhdessä kunnan 
kanssa. 
 

- LC Kuhmo/Helenat: Vanhustenviikolla klubilaiset huolehƟvat Omaishoivan pyynnöstä kahvituksen 
Pajakkakinossa Lapua 1976 -elokuvan katselijoille. JokavuoƟset Naisten messut ovat vuorossa 
marraskuussa, ja joulukuussa tarjotaan yhdessä musiikkiluokan kanssa jouluinen hetki eri laitoksissa 
asuville ikäihmisille. 
 

Klubit ovat siis toimineet yleensä perinteiden mukaisesƟ. Useissa klubeissa on mieƟƩy uusia akƟviteeƩejä ja 
toimintatapoja, muƩa mahtavia tuloksia ei mieƟnnöissä ole vielä saavuteƩu. Samoin jäsenhankinta, varsinkin 
akƟivisten toimijoiden löytäminen ja kiinniƩäminen järjestöön, on askarruƩanut. MuƩa kohta on kevät, ehkä 
valo saa myös aivomme tuoƩamaan mahtavia, sädehƟviä ideoita. 
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